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Vragen van de leden Koopmans,
Schinkelshoek en Van Haersma
Buma (allen CDA) aan de ministers
van Verkeer en Waterstaat, van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van Justitie
over de invoering van
kentekenparkeren in Amsterdam
Slotervaart. (Ingezonden 24 juni 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van de
invoering van kentekenparkeren in
Amsterdam Slotervaart?1

2
Heeft de deelgemeente Slotervaart of
de Gemeente Amsterdam advies
gevraagd aan het college
Bescherming Persoonsgevens over
hoe en op welke wijze de privacy van
gebruikers geregeld is?

3
Op welke wijze kunnen
opsporingsorganisaties gebruik
maken van de databases, die
ontstaan door de kentekenregistratie
bij het parkeren?

4
Bent u betrokken bij het opstellen van
de richtlijnen kentekenregistratie door
het CBP en wat is de visie van de
regering in deze?

1 De Telegraaf, 19 juni 2008, «Amsterdam
voert betalen met kenteken in».
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